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Protokół Nr XXIX/2017 
 XXIX sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 30 marca 2017 r. 
BR.0002.3.2017 
XXIX Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Ł ępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 16 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły 
uwagi do protokołu XXVIII sesji Rady Powiatu  w Giżycku z dnia 23 lutego  2017 r.    
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Protokół XXVIII sesji Rady Powiatu w Gi życku z dnia 23 lutego 2017 r.  został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do porządku obrad. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek XXIX  sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXVIII sesji z dnia 23 lutego 2017 r.    
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie  z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2016 r. w 

tym organizatora rodzinnej pieczy zastępczej z uwzględnieniem Sprawozdania z 
realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 
Giżyckim za rok 2016.  

7. Podjęcie uchwały  w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  w 2017 r.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Giżyckiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych 
i specjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą - Prawo 
oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji 
Internatu w Zespole Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku. 

11. Podjęcie uchwały  w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji 
Internatu w Zespole Szkół Elektronicznych i Informatycznych im. Komisji Edukacji 
Narodowej w Giżycku. 

12. Podjęcie uchwały  w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji 
Internatu w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku. 

13. Podjęcie uchwały  w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji 
Internatu Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Giżycku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru utworzenia Bursy 
Szkolnej w Giżycku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2017-2029. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2017.  
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17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenie planu pracy stałych 
Komisji Rady Powiatu na rok 2017. 

18. Podjęcie uchwały zmieniającej plan pracy Rady Powiatu na rok 2017. 
19. Sprawy różne. 
20. Zamknięcie sesji.       

 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
 
Starosta W. Strażewicz przedstawił zebranym P. Bernadettę Wojtuń, dyrektorkę byłego 
„Domu Św. Faustyny”, a obecnie  - powiatowego domu dziecka przekształconego w trzy 
placówki opiekuńczo – wychowawcze typu socjalnego : Dom dla Dzieci - „Jaś”, Dom dla 
Dzieci - „Małgosia” i Dom dla Dzieci - „Wojtek”. 
 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1) Po wyrażeniu opinii przez związki zawodowe nauczycieli podjęliśmy uchwałę 
w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli. Ogółem na ten cel będzie do wydatkowana kwota 135.478 zł. 

2) Dokonaliśmy podziału na poszczególne szkoły środków o charakterze motywacyjnym 
z przeznaczeniem na pomoc materialną uczniom. Szkołom przekazaliśmy 46 tys. zł, 
natomiast szczególnie wyróżniającym się uczniom zostaną przyznane Stypendia 
Powiatu Giżyckiego na łączną kwotę 8 tys. zł. 

3) Rozstrzygnęliśmy postępowanie konkursowe na udzielenie dotacji ze środków 
Powiatu Giżyckiego na wykonanie zadań powiatu przez organizacje pozarządowe 
w poniższych kategoriach:  

• w zakresie kultury i ochrony dziedzictwa narodowego do podziału była kwota 
20 tys. zł – na konkurs wpłynęło 10 wniosków, z czego 1 nie przeszedł oceny 
formalnej. Całkowita wartość projektów na kwotę 256.837,44 zł, wnioskowana 
kwota dotacji: 52.826,50 zł. Dotacje zostały przyznane na realizację 9 
wniosków; 

• w zakresie kultury fizycznej i sportu do podziału zaproponowana została 
kwota 16 tys. zł – na konkurs wpłynęło 20 wniosków, z czego 8 nie przeszło 
oceny formalnej. Całkowita wartość zgłoszonych wniosków stanowiła kwota 
116.955 zł, a wnioskowana kwota dotacji to 35.305 zł Granty zostały 
przyznane 11 wnioskodawcom; 

• w zakresie profilaktyki i promocji zdrowia do podziału przeznaczono kwotę 6 
tys. zł – do konkursu zgłoszono 6 wniosków, z których 2 odpadły po ocenie 
formalnej. Kwota dotacji to 13.740 zł, dotacje przyznano 4 wnioskodawcom; 

• w zakresie wkładu własnego do innych projektów wpłynął tylko jeden wniosek 
na kwotę 875 zł i został pozytywnie rozpatrzony; 

• w zakresie edukacji ekologicznej do podziału przeznaczono kwotę 5 tys. zł. Na 
konkurs wpłynęły 2 oferty, które zostały rozpatrzone pozytywnie. 

4) Ogłosiliśmy II otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych zlecanych 
sektorowi pozarządowemu 2017 r. w zakresie: 

• kultura fizyczna i sport – na kwotę 5.800 zł, są to środki niewykorzystane w I 
konkursie; 

• w zakresie profilaktyki i promocji zdrowia – kwota dotacji 25 tys. zł – jest to 
nowe zadanie oraz kwota 20 tys. zł na zadanie w zakresie : pierwsza pomoc 
przedmedyczna; 

• kwotę 2.500 zł przeznaczamy na prowadzenie usług doradczych na rzecz 
organizacji pozarządowych. 
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5) Dokonaliśmy zmian w arkuszu organizacyjnym Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii 
zezwalając w ten sposób na utworzenie trzeciej grupy począwszy od 1 kwietnia br. 
Przypomniał, że aby koszty bilansowały się z naliczoną subwencją MOS powinien 
posiadać 4 grupy 12 – osobowe.  

6) Mieliśmy okazję gościć delegację żołnierzy amerykańskich, którzy przebywają 
w Bemowie Piskim i przygotowują przyjazd sił zasadniczych, które przybędą 
w kwietniu. Gości interesował szczególnie stosunek społeczeństwa do żołnierzy. 

7) Wraz ze starostą Drzażdżewskim oraz burmistrzami i wójtami naszego powiatu 
zostaliśmy zaproszeni na spotkanie z p. Marszałkiem Markiem Brzezinem. P. 
Marszałek zapoznał nas z ogólnymi problemami województwa Warmińsko-
Mazurskiego. Dyskutowaliśmy o wspólnym przedsięwzięciu, jakim jest realizacja 
projektu  szerokopasmowego Internetu. Mieliśmy okazję przekazać Marszałkowi  
informację o tym, jak ważnym dla naszego powiatu jest projekt rozbudowy naszych 
szpitali. 

8) W dniu wczorajszym ogłoszone zostały wyniki postępowania konkursowego 
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia Mazury Oś Cyfrowa 
Region. Na pierwszej pozycji z najwyższa oceną 85% pkt. oceniony został wspólny 
projekt 12 samorządów członków Stowarzyszenia Wielkie Jeziora Mazurskie 2020. 
Liderami projektu o wartości ponad 8,3 mln zł było Miasto i Powiat Giżycki. 
Przygotowania do konkursu prowadzone były pod nadzorem Wiceburmistrza Romana 
Łożyńskiego i Naczelnika Wydziału Spraw Obywatelskich Krzysztofa Paternogi. 
Projekt ma zostać zrealizowany do października 2018 r., a obejmuje m.in. wdrożenie 
publicznych usług elektronicznych w tzw. „chmurze obliczeniowej”, elektronicznego 
zarządzania dokumentacją w urzędach oraz zakup sprzętu i modernizację sieci. 

9) Informacje o aktualnym stanie  postępowań sądowych dot. Szpitala Giżyckiego: 
Przedmiot roszczenia 
1. o zobowiązanie Powiatu Giżyckiego do złożenia oświadczenia woli o przeniesieniu na 
GNS Sp. z o.o. prawa własności 67% udziałów w spółce "Szpital Giżycki" Sp. z o.o., 
ewentualnie o ustalenie bezskuteczności rozwiązania przez Powiat Giżycki przedwstępnej 
umowy sprzedaży 67% udziałów, ewentualnie o ustalenie istnienia przedwstępnej umowy 
sprzedaży ww. udziałów (V GC 86/15); 
2. o zobowiązanie do powołania przez Powiat Giżycki osób wskazanych przez  GNS Spółka 
Sp. z o.o. na miejsce dotychczasowych osób wchodzących w skład zarządu spółki „Szpital 
Giżycki” Sp. z o.o. 
3. o zobowiązanie do powołania przez Powiat Giżycki osób wskazanych przez  GNS Spółka 
Sp. z o.o. na miejsce dotychczasowych osób wchodzących w skład zarządu spółki „Szpital 
Giżycki” Sp. z o.o. ewentualnie o ustalenie istnienia umowy (ustalenie bezskuteczności 
wypowiedzenia umowy operatorskiej) 
ww. sprawy zostały połączone do wspólnego rozpoznania 
Sąd Okręgowy w Olsztynie V Wydział Gospodarczy (sygn. akt  V GC 86/15) zamknął 
rozprawę. Wyznaczył termin publikacji wyroku na dzień 6.04.2017 r.  
Przedmiot roszczenia: 
o zabezpieczenia roszczenia niepieniężnego o zobowiązanie do powołania przez Powiat 
Giżycki osób wskazanych przez GNS Spółka Sp. z o.o. na miejsce dotychczasowych osób 
wchodzących w skład zarządu spółki „Szpital Giżycki” Sp. z o.o. poprzez ustanowienie, do 
czasu uprawomocnienia się orzeczenia w przedmiocie ww. roszczenia, zarządu 
przymusowego nad przedsiębiorstwami spółki „Szpital Giżycki” Sp. z o.o.: 
Sąd Okręgowy w Olsztynie V Wydział Gospodarczy (sygn. akt  V GC 86/15) orzekł, iż 
postanowienie z dnia 6 października 2016 r. jest prawomocne. 
 

10) Informacje z zakresu edukacji: 
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• 23 marca w Sali konferencyjnej Biłas i Synowie odbyły się Targi Edukacyjne 
Szkół Wyższych, których organizatorem było Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku. W targach wzięło udział 13 uczelni 
wyższych, z których szeroką ofertą zapoznało się ponad 600 uczniów 
z Giżycka, Węgorzewa, Ełku, Mrągowa i innych; 

• 29 marca Dzień Otwarty swojej szkoły zorganizowała Szkoła Policealna im. 
H. Chrzanowskiej. Dzień otwarty w naszych szkołach ponadgimnazjalnych 
odbędzie się 25 kwietnia; 

• Uniwersytet Warmińsko-Mazurski na swojej stronie internetowej umieścił 
informacje o szkołach z terenu naszego województwa, które reprezentują 
wysoki poziom nauczania z przedmiotów ścisłych, mają wysoką zdawalność 
matur, wysokie miejsca w konkursach przedmiotowych, a ich absolwenci 
wyróżniają się umiejętnościami matematycznymi. Umieszczono też 
informację, że Wydział Matematyki i Informatyki UWM w Olsztynie jest 
zainteresowany absolwentami takich szkół. Wśród 6 szkół, które są tak 
wysoko oceniane przez UWM znajduje się nasze I LO; 

• Uczniowie naszych szkół ponadgimnazjalnych zdobyli indeksy wyższych 
uczelni: uczeń I LO Wojciech Wiśniewski z matematyki i fizyki na 
Politechnice Gdańskiej, uczniowie II LO Paweł Harach i Mirosław Harach 
mają do wyboru indeksy Politechniki Białostockiej, Uniwersytetu w 
Białymstoku – Wydział Ekonomii i Zarządzania, oraz  Uniwersytetu 
Medycznego w Białymstoku – Wydział Nauk o Zdrowiu, a uczeń ZSKŚiA 
Paweł Jarosz odebrał indeks na kierunek Architektura krajobrazu Politechniki 
Białostockiej. 

  
J. Łożyński podziękował Zarządowi Powiatu oraz Komisji Rewizyjnej, która była 
inicjatorem tematu, za uruchomienie konkursu wyłaniania podmiotu ds. realizacji zadań 
z zakresu edukacji ekologicznej. Stwierdził, że tylko tryb konkursowy jest transparentnym 
odzwierciedleniem działań powiatu na rzecz społecznej demokracji. 
 
Pytań i uwag do Zarządu nie zgłoszono.  
  
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
M. Kaczorowska zwróciła uwagę na niedogodność na skrzyżowaniu przy Lidlu – jadąc od 
miasta, skręcając za Wieżą Ciśnień w lewo kierowca ma tylko 6 sekund na ten manewr – w 
rezultacie przejeżdża tylko jeden samochód. Radna apeluje, aby wydłużyć czas  sygnalizacji 
świetlnej na ten przejazd. 
H. Dadełło powiedział, że ścieżka rowerowa od Bystrego w stronę miasta kończy się na 
skrzyżowaniu ul. Białostockiej z Gdańską. Nie ma ścieżki od tego skrzyżowania, aż do 
wylotu na ul. Warszawską przy Straży Pożarnej, gdzie rozpoczyna się długi ciąg przez 
miasto. Jest to niewielki kawałek i dobrze byłoby go uzupełnić. Podobnie od wspomnianego 
skrzyżowania  do dworca PKP również nie ma ścieżki. Radny prosi o rozważenie możliwości 
stworzenia tam trasy dla rowerzystów. 
E. Ostrowska powiedziała, że przed pasami na skrzyżowaniu przy Wieży Ciśnień do 
Gimnazjum bardzo długo czeka się na zielone  światło dla pieszych. Radna apeluje, aby 
skrócić czas oczekiwania. Ponadto prosi o obniżenie krawężnika na ul. Świderskiej przy 
skręcie na Perkunowo, aby można było po nim przejechać bez wysiadania z roweru. 
L. Należyty zapytała kto będzie obsługiwał Most Obrotowy, bo Pan Góralski nie wie nic na 
ten temat. 
Dyrektor Zarz ądu Dróg Powiatowych – Józef Pipiro odpowiedział, że od 1 kwietnia Most 
będzie obsługiwał Pan Góralski. 
J. Łożyński poruszył nast. tematy: 
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- powiedział, że w lutym powiat otrzymał pół miliona zł na remont ulicy Kolejowej, zapytał, 
jaki jest stan realizacji dokumentacji i plan robót; 
- zapytał o termin uruchomienia agregatu prądotwórczego w szpitalu; 
- powiedział, iż otrzymał informacje na temat strefy parkowania w mieście – że nie jest to 
możliwe teraz, ze względu na trwałość projektu  przebudowy centrum miasta. Dodał, że 
chodziło mu o to, aby znacznie wcześniej zrobić szerokie  rozeznanie, żeby już świadomie 
w przyszłym roku ustanowić strefy parkowania. 
S. Bojarski  poinformował, iż był obecny  na ostatniej sesji w Rynie, na której zwrócono 
szczególną uwagę na dwie drogi powiatowe – nieutwardzone, albo o bardzo słabym stanie 
asfaltu: Skop – Monetki – Tros – Rudówka oraz Zielony Gaj – Mioduńsk – Ławki. Radny 
zwrócił się do dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych, aby przejechał tymi trasami i stwierdził 
ich stan. 
S. Bojarski  poinformował także o zmianach nazw ulic w Rynie. 
H. Sarul zapytała o oddział noworodkowy po zakończeniu pracy lekarki z Bartoszyc. 
Zapytała Starostę czy zaangażowany jest w prace społeczne budowy pomnika. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że sprawy drogowe pozostawia w gestii P. J. Pipiro, 
odpowiada na inne pytania: 
- wszystkie gminy odpowiedziały pozytywnie na nasz apel składki w wysokości 6 zł rocznie 
za mieszkańca na zakup sprzętu i aparatury medycznej, w tym agregatu; 
- inwestorem agregatu jest powiat giżycki; 
- nie mamy informacji o problemach czy zagrożeniu na oddziale noworodkowym. P. 
ordynator złożyła wcześniej oświadczenie, iż jeśli się nie rozwiąże problemu personalnego to 
ona jeszcze popracuje; 
- strefa płatnego parkowania to kompetencje Miasta i ono podejmie inicjatywę, nie my. 
J. Łożyński poprosił Starostę, aby jednoznacznie powiedział, iż 6 zł to płaci samorząd, taki 
jest ustanowiony przelicznik składkowy za mieszkańca. 
J. Pipiro odpowiedział na temat remontów  drogowych: 
- ul. Kolejowa:  I etap to zastąpienie nawierzchni trelinką, II etap – skrzyżowanie z ul. 
Dąbrowskiego – sieć podziemna – to planujemy do czerwca,  po tych pracach zobaczymy jaki 
był koszt przebudowy i na co będzie nas stać, wtedy znowu spotkamy się z Miastem. Chcemy 
wykonać to przed sezonem, oczywiście na drodze porozumienia z Miastem; 
- ul. Traugutta – robimy dokumentację na przebudowę ul. Traugutta wraz z miejscami do 
parkowania i trasa rowerową, remont planujemy latem; 
- przejście dla pieszych przy skrzyżowaniu ulic Daszyńskiego i Pionierskiej zrobimy po 
wykarczowaniu drzew; 
- drogi gruntowe wskazane przez P. Bojarskiego są przejezdne, nie ma aż takich ubytków; 
- rozważymy budowę ciągów rowerowych wskazanych przez P. Dadełło; 
- krawężniki na styku ulic Antoniowskiej i Świderskiej obniżymy dla wygody rowerzystów. 
 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie  z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2016 r. 
w tym organizatora rodzinnej pieczy zastępczej z uwzględnieniem Sprawozdania 
z realizacji Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 
Giżyckim za rok 2016.  
Sprawozdanie  stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania 
do przedstawionego Sprawozdania. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż  Rada Powiatu zapoznała się ze 
Sprawozdaniem nie zgłaszając uwag. 
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Ad. 7. Podjęcie uchwały  w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  w 2017 r.   
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Rada Powiatu podejmuje uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, bowiem powiat realizuje zadania wynikające 
z ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób (Dz. U. z 2016 r. poz. 
2046) i na te zadania środki przekazuje PFRON. W roku 2017 Fundusz przekazał środki w 
wysokości 1.558.734,00. Po konsultacji z Powiatową Społeczną Radą ds. Osób 
Niepełnosprawnych podział środków na rok 2017 przedstawia tabela, będąca integralną 
częścią uchwały. 

§ 1 
Przyjmuje się do realizacji w 2017 r. następujące zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i społecznej 
 
L.p 

Nazwa zadania Wykonanie 2016 r. Plan  2017 r. 
1 2 3 4 

1 Finansowanie  wydatków  na instrumenty i usługi 
rynku pracy na rzecz osób niepełnosprawnych 
poszukujących pracy i nie pozostających w 
zatrudnieniu   (art. 11)- stypendia z tytułu stażu 
oraz szkoleń, zwrot kosztów dojazdów na staże i 
szkolenia, badania lekarskie: staże, szkolenia, 
dotacje 

50.200,00 76.000,00 

2. Finansowanie kosztów szkolenia i 
przekwalifikowania zawodowego osób 
niepełnosprawnych  (art.40 ) – zlecenie usługi 
szkoleniowej 

0,00 6.000,00 

3. Przyznawanie osobom niepełnosprawnym środków 
na podjęcie działalności gospodarczej, rolniczej 
albo wniesienie wkładu do spółdzielni socjalnej 
(art.12a) 

41.800,00 38.000,00 

4. Zwrot kosztów zatrudnienia pracowników 
pomagających pracownikowi niepełnosprawnemu 
w pracy (art.26d) 

0,00 0,00 

5. Zwrot kosztów wyposażenia stanowiska pracy 
(art.26e) 

0,00 0,00 

 Razem środki finansowe na zadania z zakresu 
rehabilitacji zawodowej  

92.000 120.000,00 

6. Dofinansowanie kosztów działania warsztatów 
terapii zajęciowej  

799.800,00 799.800,00 

7. Dofinansowanie uczestnictwa osób 
niepełnosprawnych  i ich opiekunów w turnusach 
rehabilitacyjnych  

29.313,00 72.934,00 
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8. Dofinansowanie likwidacji barier 

architektonicznych, w komunikowaniu się 
i technicznych, w związku z indywidualnymi 
potrzebami osób niepełnosprawnych   

111.535,40   110.000,00 

9. Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji 
i turystyki osób  niepełnosprawnych  

5.506,15              6.000,00 

10. Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki 
pomocnicze przyznane osobom niepełnosprawnych 

468.595,45 450.000,00 

 Razem środki finansowe na zadanie z zakresu 
rehabilitacji społecznej 

1.414.750,00 1.438.734,00 

 OGÓŁEM   1.558.734,00 

 
Radni zapoznali się także z pozytywną opinią Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych w Giżycku – załącznik nr 4 do protokołu 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIX.179.2017 w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  w 2017 r.  została podjęta – stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Giżyckiego. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
6 marca 2017 r. na terenie miasta Giżycka rozpoczęła działalność nowa apteka – Apteka 
Gemini z siedzibą przy Placu Grunwaldzkim 11, 11-500 Giżycko. Ponadto zlikwidowano na 
terenie powiatu giżyckiego 2 punkty apteczne – 1 w Kruklankach i 1 w Wydminach.  
Wobec powyższego nastąpiła konieczność zaktualizowania rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie powiatu giżyckiego oraz zmiany grafiku dyżurów aptek w porze 
nocnej, niedziele i święta. Grafik dyżurów został przygotowany zgodnie z ustaleniami 
farmaceutów podczas spotkania, które odbyło się dnia 4 lipca 2016 roku w Starostwie 
Powiatowym w Giżycku. Przyjęty został 2-dniowy (48-godzinny) system dyżurowania, dyżur 
pełniony będzie całodobowo w godz. 8:00 - 8:00. Właściciel aptek „Błękitna” i apteki 
w przychodni przy ul. Wodociągowej pełni dyżur w Aptece „Błękitna” proporcjonalnie do 
ilości posiadanych aptek tj. 4 dni. Właściciel aptek „Nowa”, „Omega”, Parkowa” pełni dyżur 
w aptece „Nowa” proporcjonalnie do ilości posiadanych aptek tj. 6 dni. 
Zgodnie z art. 94 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. Prawo farmaceutyczne 
(Dz. U. z 2016 r., poz. 2142 z późn. zm.) rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
danym terenie określa, w drodze uchwały, rada powiatu, po zasięgnięciu opinii wójtów 
(burmistrzów, prezydentów miast) gmin z terenu powiatu i samorządu aptekarskiego. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
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Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIX. 180.2017 w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Giżyckiego została podjęta – stanowi załącznik nr 
6 do protokołu. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie  dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych 
i specjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe 
oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Do podjęcia niniejszej uchwały Rada Powiatu została zobligowana art. 217 ust. 1 ustawy 
z dnia 14 grudnia 2016 r. Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 
r., poz. 60). Zgodnie z dyspozycją art. 217 Rada Powiatu po uzyskaniu pozytywnej opinii 
kuratora oświaty, jest obowiązana podjąć uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół 
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą – 
Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na okres od 
dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.  W uchwale uwzględniono wszelkie 
zmiany wskazane w opinii Warmińsko – Mazurskiego Kuratora Oświaty (opinia pozytywna 
warunkowa) na temat uchwały nr XXVIII.174.2017 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 23 
lutego 2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych 
do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych, 
zgodnie z art. 215 ust. 4 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – 
Prawo oświatowe (Dz. U. z 2017 r., poz. 60 z późn. zm.). 
W uchwale w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego 
ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych, 
podejmowanej przez Radę Powiatu w terminie do 31 marca 2017 r.,  określa się: 
- sieć publicznych szkół ponadgimnazjalnych i szkół specjalnych, prowadzonych przez 
powiat, z uwzględnieniem szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych mających siedzibę na 
obszarze powiatu prowadzonych przez inne organy (np. Samorządowe LO w Wydminach) 
celem umożliwienia dzieciom i młodzieży realizację odpowiednio obowiązku szkolnego lub 
obowiązku nauki, na okres od dnia 1 września 2017 roku do dnia 31 sierpnia 2019 r.; 
- sieć publicznych szkół ponadpodstawowych i szkół specjalnych prowadzonych przez powiat 
(szkoły branżowe I stopnia, szkoła specjalna przysposabiająca do pracy) z uwzględnieniem 
szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu 
prowadzonych przez inne organy, celem umożliwienia dzieciom i młodzieży realizację 
odpowiednio obowiązku szkolnego lub obowiązku nauki, na okres od dnia 1 września 2017 r. 
do dnia 31 sierpnia 2019 r. (z uwzględnieniem klas dotychczasowych zasadniczych szkół 
zawodowych); 
W związku z faktem, iż powiat nie będzie dokonywać przekształcenia dotychczasowych 
publicznych gimnazjów specjalnych w ośmioletnie szkoły podstawowe specjalne, jak również 
nie zamierza włączać publicznych gimnazjów specjalnych do ośmioletnich szkół 
podstawowych specjalnych, a jedynie je wygasić z dniem 1 września 2019 roku, 
w projektowanej uchwale nie zawarto elementów o których mowa w art. 217 ust. 4 ustawy 
z dnia 14 grudnia 2016 r. – Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświatowe, stanowiące 
odpowiednio o przekształceniu lub włączeniu gimnazjum do ośmioletniej szkoły 
podstawowej, o którym mowa w art. 129 ust. 1 pkt 1 i pkt 2 w/w/ ustawy.  
Niniejsza uchwała stanowi akt prawa miejscowego. 
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Uchwała Nr XXVIII.174.2017 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 23 lutego 2017 r. w sprawie 
projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 
szkolnego oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych została zaopiniowana 
przez związki zawodowe – Związek Nauczycielstwa Polskiego Zarząd Oddziału w Giżycku 
oraz Międzyzakładową Organizacje Związkową Pracowników Oświaty NSZZ ,,Solidarność” 
z siedzibą w Wilkasach.  
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła: 

1) pozytywną opinię Związku Nauczycielstwa Polskiego – Zarząd Oddziału w Giżycku 
z dnia 15 marca 2017r.  – załącznik nr 7 do protokołu; 

2) pozytywną opinię Międzyzakładowej Organizacji Związkowej Pracowników Oświaty 
NSZZ „Solidarność” w Wilkasach z dnia 20 marca 2017 r. – załącznik nr 8 
do protokołu; 

3) pozytywną opinię Kuratorium Oświaty w Olsztynie z dnia 15 marca 2017 r. – 
załącznik nr 9 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIX.181.2017 w sprawie  dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych 
i specjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe 
oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych została podjęta – stanowi 
załącznik nr 10  do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji 
Internatu w Zespole Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
W wyniku przeprowadzonych konsultacji ze środowiskiem oświatowym Zarząd Powiatu 
Giżyckiego postanowił zrezygnować z dalszych działań zmierzających do likwidacji Internatu 
Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku celem przekształcenia go 
w Bursę Szkolną. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
J. Łożyński poinformował o inicjatywie grupy radnych, autorów projektów uchwał 
o uchyleniu zamiaru likwidacji czterech internatów szkolnych i powołaniu w ich miejsce 
bursy (dokumenty z  dnia 6 marca 2017 r.  do wglądu w Biurze Rady Powiatu). Zarząd 
Powiatu, po zapoznaniu się z treścią przedłożonych projektów uchwał zaopiniował je 
negatywnie z uwagi na brak podstawy prawnej, gdyż taki argument w swojej opinii 
przedstawiła radczyni prawna (opinia Zarządu Powiatu z dnia 20 marca 2017r. – do wglądu 
w Biurze Rady Powiatu). Zarząd przedstawił swoją wersję uchwał i przedstawia je na 
dzisiejszej sesji. Głosujemy te uchwały, ale te ze stycznia jeszcze obowiązują i to 
zobowiązuje do sprawdzenia zasadności zamiaru likwidacji internatów.  
Wicestarosta kilkukrotnie informował nas o konieczności rozbudowy internatu Zespołu Szkół 
Elektronicznych i Informatycznych.  Od pani dyrektor  Czopińskiej uzyskałem kompletną 
dokumentację projektową rozbudowy, z której wnika konieczność budowy dwóch klatek 
schodowych. Podstawą stworzenia dokumentacji była decyzja Powiatowego Komendanta 
Straży Pożarnej z maja 2014 r.  o koniczności dostosowania budynku internatu do wymogów, 
przy czym wskazana jest w niej możliwość zastosowania rozwiązania zastępczego, 
dostosowującego budynek do wymogów. Związana z tą decyzją ekspertyza rzeczoznawcy 
wskazuje alternatywne rozwiązania dostosowawcze tj. przywołane wcześniej rozwiązanie 
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zastępcze polegające na stosowaniu zabezpieczających środków technicznych takich jak: 
sygnalizacja zagrożenia pożarowego, izolacja klatek schodowych i ich oddymianie oraz jako 
drugie rozwiązanie - budowa dwóch klatek schodowych z oddymianiem. Decyzję o wyborze 
rozwiązania zapadła z udziałem dyrektora Szkoły, dyrektora Powiatowego Zespołu Obsługi 
Szkół i Placówek Oświatowych i rzeczoznawcy. Komisja ta wybrała budowę klatek 
schodowych z oddymianiem jako rozwiązanie całościowe z kosztem wykonania ok.1,2 mln zł 
z wyceną inwestorską na 2015 r. radny powiedział, iż jego zdaniem – nazwa: rozwiązanie 
zastępcze została mylnie zinterpretowana – jest to rozwiązanie częściej stosowane ze 
względu na koszty i niemożność zmian konstrukcyjnych budynku. Poza tym - przy 
podejmowaniu decyzji o wyborze rozwiązania zabrakło przedstawiciela Zarządu Powiatu 
odpowiedzialnego za budżet powiatu.  
Radny zwrócił się z prośbą  o ponowne rozpatrzenie decyzji o wyborze rozwiązania 
zastępczego jako bardziej skutecznego i możliwego do sfinansowania przez nasz budżet 
– istotny jest czas i stopień zagrożenia. 
Wczoraj Komisja zwizytowała internat Zespołu Szkół Kształtowania  Środowiska 
i Agrobiznesu i stwierdziła, że jest to wzorowo prowadzona placówka, uczniowie są 
zadowoleni, kuchnia i stołówka pracują wzorowo. Zataczając trzymiesięczne koło, przed 
podjęciem uchwał należy zastanowić się nad  innym rozwiązaniem pozyskiwania pieniędzy 
dla internatów. 
M. Kaczorowska zwróciła się do Przewodniczącej Rady Powiatu o pozwolenie na 
wypowiedź dyrektorowi Zespołu Szkół Elektronicznych i Informatycznych dotyczącą 
ekspertyzy p/poż. szkolnego internatu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu odpowiedziała, iż w kwietniu przewidziana jest wizyta 
Komisji Edukacji w tym internacie, wówczas temat będzie omawiany – ewentualnie  – 
wypowiedź   jest możliwa w  19 punkcie sesji:  Sprawy różne. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, iż nic się zdrożnego nie stało,  Zarząd w styczniu 
zaproponował uchwały intencyjne dot. zamiaru likwidacji internatów, które wywołały 
szeroką dyskusję. Ja podtrzymuję, że była to dobra decyzja. W wyniku szeregu okoliczności 
postanowiliśmy te uchwały uchylić i przedstawiamy je na dzisiejszej sesji. 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała konkluzję opinii kancelarii prawnej na pytanie 
z poprzedniej sesji – czy Rada Powiatu jest obowiązana uchylić uchwały w sprawie zamiaru 
likwidacji internatów w związku z odstąpieniem przez Zarząd Powiatu od zamiaru likwidacji 
ww. placówek: Rada Powiatu posiada uprawnienia do uchylenia ww. uchwał intencyjnych, 
jednakże nie jest do tego zobligowana przepisami prawa. Tym samym podjęcie przez Radę 
Powiatu uchwały uchylającej, jak również nie podjęcie przedmiotowej uchwały będzie 
działaniem zgodnym z prawem (opinia prawna z dnia 21 marca 2017r. – do wglądu w Biurze 
Rady Powiatu). 
J. Łożyński zapytał czy wojewoda nie uchyli treści uchwały. 
Radca Prawny Kamila Połeć odpowiedziała, iż nie spotkała się z uchyleniem przez 
wojewodę, nie ma orzecznictwa w takiej sprawie, uchwały będą procedowane. 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, iż nie sposób zgodzić się ze stanowiskiem 
Starosty, że nic się nie stało. Te prace, które przeprowadziliśmy w ciągu trzech  miesięcy 
należało podjąć wcześniej, zanim przedstawiono uchwały o zamiarze likwidacji internatów 
Radzie, aby mieć wiedzę i przekonanie o zasadności ich likwidacji. Jeżeli zdecydowaliśmy 
o zamiarze likwidacji, tak teraz musimy zdecydować o odstąpieniu i cofnięciu zamiaru, tak 
żeby  rzetelnie poinformować opinię publiczną, że żadne prace w tym zakresie  nie będą dalej 
prowadzone. 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIX.182.2017 w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji 
Internatu w Zespole Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku została 
podjęta – stanowi załącznik nr  11 do protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały  w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji 
Internatu w Zespole Szkół Elektronicznych i Informatycznych im. Komisji Edukacji 
Narodowej w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
W wyniku przeprowadzonych konsultacji ze środowiskiem oświatowym Zarząd Powiatu 
Giżyckiego postanowił zrezygnować z dalszych działań zmierzających do likwidacji  
Internatu w Zespole Szkół Elektronicznych i Informatycznych w Giżycku celem 
przekształcenia go w Bursę Szkolną. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIX.183.2017 w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji 
Internatu w Zespole Szkół Elektronicznych i Informatycznych im. Komisji Edukacji 
Narodowej w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały  w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji 
Internatu w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
W wyniku przeprowadzonych konsultacji ze środowiskiem oświatowym Zarząd Powiatu 
Giżyckiego postanowił zrezygnować z dalszych działań zmierzających do likwidacji Internatu 
w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku  celem przekształcenia go w 
Bursę Szkolną. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIX.184.2017 w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji 
Internatu w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku została 
podjęta – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały  w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji 
Internatu Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
W wyniku przeprowadzonych konsultacji ze środowiskiem oświatowym Zarząd Powiatu 
Giżyckiego postanowił zrezygnować z dalszych działań zmierzających do likwidacji Internatu 
Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Giżycku celem przekształcenia go w Bursę 
Szkolną. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIX.185.2017 w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru likwidacji 
Internatu Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Giżycku została podjęta – 
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru utworzenia 
Bursy Szkolnej w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
W wyniku przeprowadzonych konsultacji ze środowiskiem oświatowym Zarząd Powiatu 
Giżyckiego postanowił zrezygnować z dalszych działań zmierzających do utworzenia  Bursy 
Szkolnej w Giżycku powstałej na bazie internatów: Zespołu Szkół Kształtowania Środowiska 
i Agrobiznesu w Giżycku, Zespołu Szkól Elektronicznych i Informatycznych im. Komisji 
Edukacji Narodowej w Giżycku, Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Giżycku oraz Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej w Giżycku. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIX.186.2017 w sprawie uchylenia uchwały dotyczącej zamiaru 
utworzenia Bursy Szkolnej w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu. 
 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2017-2029. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zmiany uchwały w sprawie WPF spowodowane są aktualizacją załącznika dotyczącego 
przedsięwzięć w zakresie aktualizacji planów finansowych na rok 2017: 
„Mazurska pętla rowerowa” – łączne zwiększenie o 6.271.017 zł z tytułu ujęcia wszystkich 
planowanych wydatków przypadających na drogi powiatowe (środki pochodzić mają z 
budżetów gmin: Miłki i Giżycko oraz Gminy Miejskiej Giżycko). 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” 1 osoba.  
Uchwała Nr XXIX.187.2017 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2017-2029 została podjęta – stanowi załącznik 
nr 16 do protokołu. 
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Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2017.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.60095 – dotyczy projektu pn. „Mazurska pętla rowerowa” i ujęcia w budżecie 
wszystkich planowanych wydatków przypadających na drogi powiatowe (środki pochodzić 
mają z budżetów gmin: Miłki i Giżycko oraz Gminy Miejskiej Giżycko). 
Wydatki: 
Rozdz.75411 – dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami w planie wydatków realizowanych 
przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w związku ze zmianą naliczania 
uposażeń funkcjonariuszy za okres przebywania na zwolnieniu lekarskim oraz w celu 
zabezpieczenia środków na ubezpieczenia majątkowe. 
Rozdz.80111 – dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami w celu zabezpieczenia środków na 
zakup podręczników i materiałów edukacyjnych dla uczniów przybyłych do Specjalnego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego po 15 września 2016 r. (utworzenie nowego paragrafu). 
Rozdz. 80140 - dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami w celu zabezpieczenia środków na 
opłaty sądowe i koszty postępowania sądowego w Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego (utworzenie nowych paragrafów). 
Rozdz.80146 – dotyczy zwiększenia planu wydatków na realizację projektu pn. „Strategiczne 
partnerstwo edukacyjne Powiat Giżycki – Alytus” w związku z przeniesieniem zadań z 2016 
r. na rok 2017. Środki na ten cel pochodzą z rezerwy celowej na wydatki bieżące 
w jednostkach oświatowych – rozdz.75818. 
Rozdz.90019 - dotyczy przesunięć pomiędzy paragrafami w celu zabezpieczenia środków na 
realizację zadań (w trybie konkursowym) z zakresu edukacji ekologicznej. 
Rozdz.92195 i rozdz.92695 - dotyczy przesunięć nadwyżki środków zabezpieczonych na 
realizację zadań (w trybie konkursowym) z zakresu kultury i ochrony dziedzictwa 
narodowego na zadania z zakresu kultury fizycznej i sportu (także w trybie konkursowym).    
 Ponadto w załączniku nr 8 zwiększa się plan wydzielonego rachunku dochodów własnych 
w rozdz. 80146 i 85406 o środki pozyskane przez Powiatowy Ośrodek Rozwoju Edukacji 
z tytułu prowadzonych szkole oraz wynajmu pomieszczeń (z obu tytułów po 15.000 zł). 
 Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” 1 osoba.  
Uchwała Nr XXIX.188.2017 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 
2017. została podjęta – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad. 17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenie planu pracy 
stałych Komisji Rady Powiatu na rok 2017. 
 Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” 1 osoba.  
Uchwała Nr XXIX.189.2017 zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenie planu pracy 
stałych Komisji Rady Powiatu na rok 2017 została podjęta – stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu. 
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Ad. 18. Podjęcie uchwały zmieniającej plan pracy Rady Powiatu na rok 2017. 
 Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 16 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIX.190.2017 zmieniająca plan pracy Rady Powiatu na rok 2017 została 
podjęta – stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Ad. 19. Sprawy różne.  
M. Kaczorowska zapytała czy dyrektor Zespołu Szkół Elektronicznych i Informatycznych 
mógłby się teraz wypowiedzieć na temat  szkolnego internatu. 
Dyrektor Henryk Kondratowicz  odpowiedział, że nie. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła dyrektora o odpowiedź na piśmie oraz o udział 
w posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, celem wyjaśnienia obecnej sytuacji.  
J. Łożyński poprosił służby porządkowe w Starostwie, aby papier toaletowy w toalecie 
męskiej zawiesić wewnątrz kabiny, a nie przed nią. 
M. Kaczorowska powiedziała, aby nie udzielać jej odpowiedzi na piśmie, uda się na 
wizytację do internatu. 
Starosta W. Strażewicz w odpowiedzi na pytanie radnej H. Sarul powiedział, że nic nie wie 
na temat budowy pomnika i że nie jest w żadnym komitecie. 
L. Należyty pogratulowała Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie P. 
Zbigniewowi Piestrzyńskiemu bardzo dobrych wyników pracy. Poinformowała, iż PCPR było 
objęte kontrolą Wojewody w zakresie oceny działalności organizatora rodzinnej pieczy 
zastępczej oraz oceny rodzin zastępczych i prowadzących rodzinne domy dziecka i uzyskało 
ocenę pozytywną bez zaleceń pokontrolnych.  
L. Należyty poinformowała, iż nowy kierunek nauki w szkole średniej w zawodzie technik 
żeglugi śródlądowej będzie uruchomiony od 1 września 2017 r. w Ostródzie, ponieważ nasz 
Zespół Szkół Elektronicznych i Informatycznych   starał się o nabór w tym kierunku, ale nie 
udało im się. 
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Ł ępicka-Gij  poinformowała: 

1) wpłynęła odpowiedź Starosty Giżyckiego na wniosek radnych w sprawie utworzenia 
strefy płatnego parkowania na obszarze miasta Giżycko -  znajduje się do wglądu 
w Biurze Rady Powiatu; 

2) wpłynął odpis postanowienia Prokuratury Okręgowej w Olsztynie o odmowie 
wszczęcia śledztwa wraz z pouczeniem o uprawnieniach i obowiązkach 
pokrzywdzonego w postępowaniu karnym -  znajduje się do wglądu w Biurze Rady 
Powiatu; 

3) o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych za rok 2016. 
                                                                                                                                                           
Wobec wyczerpania  porządku obrad tematyki sesji o godz. 16.10 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła obrady.   
 
 
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk               Monika Łępicka-Gij  
  


